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Diu que de la proposició del Dr. Masriëra i 
altres seixanta signants que fou sotmesa a la 
Junta General ordinària de l’any passai, l’acord 
motivât per aquesta proposició i l’opinió del 
Consell manifestada en aqüestes ocasions deixa 
veure ben c!ar que el -criteri dominant és de qué 
s’inverteixi part del capital de la Mutual Mé
dica en l’adquisició d’immobles. En canvi deis 
mateixos antecedents no resulta prou ciar la 
forma com s’ha de procedir per l’adquisició d’un 
immoble. Analitza la proposició que motivá l’a- 
cord de la Junta General en la qual es detallen 
diversos tràmits abans d’adquirir una casa, es- 
menta l’informe que el Consell doná respecte 
aquella proposició i acaba analitzant l’acord de la 
Junta General del quai no es pot deduir clara- 
ment que s’autoritzés al Consell per l’adquisició 
d’un immoble sense seguir els requisits i trà
mits que la proposició originària detallava.

La Presidéncia continua i demana que en pri
mer lloc el Consell expliqui l’abast concret que 
es pot donar al repetit acord de ta Junta Gene
ral.

Intervé el Dr. Roseli, Secretari, i diu que en
cara que eli considera que de l’acord de la Jun
ta General es desprén clafament ü’autorització 
que té el Consell per adquirir l’immoble que li 
sembli que reuneixi condicionfe suficients, s’ha 
de fer avinent que no pot existir cap dubte res
pecte aquell acord, puix molts Consellers han 
de recordar que l’Assemblea es manifesta, en 
el curs de la deliberació, francament partidária 
a concedir un ampli vot de confiança al Consell 
per adquirir immobles prescindint deis requi
sits i tràmits assenyalats en la proposició que 
originá l’acord.

El Dr. Estillas intervé i es refereix a l’escrú- 
pol respecte a la qiiestió de procediment mani
festai pel Sr. Président. Diu que sembla de- 
mostrat clarament que el Consell en termes ge
neráis i concretament després de l’acord de la 
Junta General, està facultat per procedir a l’ad- 
quisició de l’immoble que li sembli que reuneix 
condicions suficients.

El Sr. Président insisteix en qué de l’acord 
de la Junta General no se’n pot deduir clara
ment la forma com ha de procedir-se per ad
quirir un immoble.

El Dr. Masriera, per la seva qualitat de pri
mer signant de la proposició que fou presentada

a la Junta General, explica l’esdevingut en aque- 
11a Junta en la quai, malgrat no consti en l’a- 
cord escrit en l’acta l’autoritzaciô al Consell 
fou clara i gens condicionada, puix l’Assemblea 
va manifestar-se en el sentit de prescindir de 
tots els tràmits que en la proposiciô es detalla- 
ven.

Intervé el Dr. Otero. Diu que havent estu- 
diat i havent vist clar que la casa que avui es 
proposa âdquirir reunia bones condicions i era 
una bona ocasiô, no tingué inconvénient en sig- 
nar la proposiciô que avui es discuteix. Diu que 
vistos els' escrüpols que s’han manifestai dema- 
na si séria factible convocar una Junta Gene
ral Extraordinària ràpidament sense que es per- 
dés l’oportunitat de la compra amb l’objecte de 
que els associais es pronunciessin en favor o en 
contra de l’adquisiciô de la casa que es proposa.

Intervé el Dr. Andreu el quai demana que si 
es troben molts inconvénients en convocar una 
Junta General, almenys, s’elevi una consulta al 
Consell del Sindicat perquè digui si entén que 
aquest Consell de la Mutual en interpretar que 
l’acord de la darrera Junta General l’autoritza 
per âdquirir un immoble sense cap condiciô es- 
tà en el just.

En aquest moment deixa la Presidència el doc- 
tor Coll, que és ocupada pel Dr. Moya, seguint el 
precedent establert en altres sessions de que a 
manca de Président i Vice-President, presideix la 
sessiô el çonseller més antic de la Mutual.

Sota la Presidència del Dr. Moya, intervé el 
Dr. Coll per a fer constar que crëu que un as- 
sumpte de tanta importància no s’ha de resoldre 
de primera intenciô sense tenir suficients dades 
i antecedents malgrat les puguin tenir els sig
nants, perô que no les tenen el que no han cone- 
gut la proposiciô fins el moment de la sessiô com 
li ha ocorregut a ell, ja que la responsabilitat és 
de tots els Consellers i no simplement dels que 
signen la proposiciô.

En vista de tôt el manifestai i a proposta del 
doctor Mfasriera, s’acorda por unanimitat que és 
celebri una sessiô extraordinària el proper dia 27, 
per ocupar-se exclusivament d’aquest assumpte i 
que en l’interregne es reparteixin copies a tots els 
senyors Consellers del dictamen de l’arquitecte i 
que mentrestant es demani l’informe del senyor 
advocat respecte si -l’acord de la Junta General 
autoritza plenament al Consell per procedir a l’ad-


